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Από το υπ’ αριθ. 20/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 741/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναπροσαρμογή συντελεστών τελών 
καθαριότητας  –  φωτισμού. 

 
       Σήμερα 1 Νοεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 27-11-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας  
3. Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
7. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος    
11. Γ. Τροχόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης, 12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης.  

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 734/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 735/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Σ., Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 736/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Μιχαηλίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 740/2004 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 741/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 744/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 746/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 748/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 749/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 757/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 759/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 
 

 



Στη  συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στη δημ. σύμβουλο Χ. Ουσουλτζόγλου-
Γεωργιάδου, η οποία είπε στο συμβούλιο ότι: 

Ουσουλτζόγλου: Τα θέματα από 9ο έως 16ο προτείνουμε να συζητηθούν ενιαία.  
Κουρουζίδης: Δεν συμφωνώ. Προτείνω να συζητηθούν ένα-ένα. 

 Πρόεδρος: Αφού δεν συμφωνείτε, θα συζητηθούν ξεχωριστά. 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 

υπόψη του συμβουλίου το από 8-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

    Σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.25/75 το  Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει  μέχρι 31 
Οκτωβρίου  για τον καθορισμό των τελών καθ/τας- αποκομιδής απορριμμάτων και 
φωτισμού. 

Η απόφαση αυτή πρέπει να κοινοποιηθεί στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε έτους 
για να ισχύσει από την 1η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 

Ομοίως με το άρθρο 25 παρ. 12 του Ν.1828/89 το τέλος καθ/τας  και φωτισμού 
ενοποιείται σε ενιαίο ανταποδοτικό τέλος και επιβάλλεται για την αντιμετώπιση των δαπανών 
παροχής υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού καθώς και κάθε άλλης δαπάνης από παγίως 
παρεχόμενες στους πολίτες δημοτικές υπηρεσίες ανταποδοτικού χαρακτήρα.  

Από τους συνημμένους  πίνακες εσόδων-εξόδων προκύπτει ότι: 
1.-Τα έσοδα από το τέλος καθ/τας-φωτισμού  οικιών και καταστημάτων θα ανέλθουν 

στο ποσό των 3.550.000,00 € εάν παραμείνουν οι συντελεστές που καθορίσθηκαν με την 
αριθ. 614/2003 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Βέροιας δημιουργούνται τρεις κατηγορίες: 
Ι.Κατηγορία οικιακής χρήσης: 
α)Για τους χώρους που χρησιμοποιούνται για κατοικία ή εγκατάσταση 

φιλανθρωπικών ή νοσηλευτικών ιδρυμάτων δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου στους οποίους δεν 
συμπεριλαμβάνονται οι ιδιωτικές κλινικές. 

β)Για τους μη στεγασμένους χώρους ακινήτων που χρησιμοποιούνται για άσκηση 
επαγγέλματος καθώς και για τις κατοικίες που κατοικούνται εποχιακά. 

γ)Για τους στάβλους. 
δ)Για τους σταθμούς αυτοκινήτων (parking) το ποσό των 1,19 € ανά τ.μ.  
ε)Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης άνω των 6.000 τ.μ. 1,19 € , για το πέραν του 

ορίου των 6.000 τ.μ. εμβαδού, σε 1,25 € ανά τ.μ. 
ΙΙ.Κατηγορία  γενικής χρήσης: 
Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης σε 3,05 € ανά τ.μ. 
 

 ΙΙΙ.κατηγορία υπερκαταστημάτων τροφίμων: 
            α)Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων μέχρι των 150 τ.μ σε 3,05 € το τ.μ 
 β)Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων πέραν των 150 τ.μ. με τέλος 2 ½  φορές  το                
εκάστοτε τέλος της κατηγορίας γενικής χρήσης δηλ. 7,60 € ανά τ.μ. 
 Για τα υπόλοιπα Δημοτικά Διαμερίσματα δημιουργούνται δύο κατηγορίες ως εξής: 
 Ι).Γεωργιανών, Καστανέας, Κ.Βερμίου, Ράχης και Τριποτάμου. 
 α)Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε 1,13 € ανά τ.μ. 

β)Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε 1,32 € ανά τ.μ. 
ΙΙ).Κουμαριάς, Αγ.Βαρβάρας, Αμμου και Ασωμάτων. 
α)Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε 0,70€ ανά τ.μ.. 
β)Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε 0,82 €. ανά τ.μ. 

      Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 25 παρ. 14 του Ν.1828/89 όπως τροποποιήθηκε με 
το άρθρο 11 παρ. 16 του Ν.2503/97 όταν το ύψος των τελών ή εισφορών κλιμακώνεται με 
βάση  τα τετραγωνικά μέτρα έκτασης ή κτίσματος ή άλλη μονάδα υπολογισμού, η διαφορά  
του συντελεστή μεταξύ της πρώτης και της τελευταίας κατηγορίας δεν μπορεί να υπερβαίνει 
το 20/πλάσιο της πρώτης. 

Οι παραπάνω  συντελεστές ισχύουν και για ακίνητα που βρίσκονται σε εκτός σχεδίου 
πόλεως περιοχές, και για τους χώρους που στερούνται ηλεκτρικής εγκατάστασης.Τα έξοδα 



των υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού για το έτος 2005 θα ανέλθουν στο ποσό των 
3.692.000,00 € δηλ. αύξηση περίπου 4 %. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο ν΄αποφασίσει για την 
αναπροσαρμογή ή μη των τελών καθαριότητας και φωτισμού. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 25-10-2004 εισήγηση της επιτροπής 
οικονομικών του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα να γίνει αναπροσαρμογή των 
τελών καθαριότητας και φωτισμού κατά 4%. 
 Ο πρόεδρος στη συνέχεια έθεσε υπόψη του συμβουλίου τον πίνακα εσόδων – εξόδων 
υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού έτους 2005, που έχει ως εξής: 

ΠΙΝΑΚΑΣ  
ΕΣΟΔΩΝ - ΕΞΟΔΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΚΑΘ/ΤΑΣ ΚΑΙ ΗΛΕΚΤΡ/ΣΜΟΥ 

ΕΤΟΥΣ 2005  
Α.  ΕΣΟΔΑ : 3.550.000,00 
Β.  ΕΞΟΔΑ :   
1)  Αποδοχές 70 τακτ. υπαλλήλων & 36 που πρόκειται να προσληφθούν  1.300.000,00 
2)  Εργοδοτικές εισφορές τακτικού προσωπικού: 160.000,00 
3)  Εξοδα κίνησης τακτικού προσωπικού: 180.000,00 
4)  Υπερωρίες τακτικού προσωπικού: 20.000,00 
5)  Αποδοχές 6 συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 65.000,00 
6)  Εργοδοτικές εισφορές συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 20.000,00 
7)  Εξοδα κίνησης συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 15.000,00 
8)  Αποδοχές εκτάκτων υπαλήλων 60 ΙΔΟΧ διαφόρων ειδικοτήτων 280.000,00 
9)  Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτων: 80.000,00 
10) Εξοδα κίνησης εκτάκτων 80.000,00 
11) Αντιτιμο ηλεκτρικού ρεύματος: 700.000,00 
12) Ποσοστό είσπραξης ΔΕΗ 2% 100.000,00 
13) Συντήρηση αυτοκινήτων: 80.000,00 
14) Συντήρηση λοιπών μηχανημάτων: 20.000,00 
15) Συντήρηση λοιπού εξοπλισμού: 2.000,00 
16) Προμήθεια καυσίμων και λιπαντικών: 80.000,00 
17) Προμήθεια ειδών καθαριότητας: 2.000,00 
18) Παροχές ένδυσης προσωπικού:  30.000,00 
19) Λοιπές παροχές καταναλωτικών αγαθών: 10.000,00 
20) Προμήθειες και λειτουργία κυνοκομείου: 30.000,00 
21) Ασφάλιστρα μεταφορικών μέσων: 10.000,00 
22) Τέλη κυκλοφορίας μεταφορικών μέσων: 2.000,00 
23) Λοιπές δαπάνες  1.000,00 
24) Προμήθεια παγίων ( καρότσια, κάδοι): (10.000,00 + 20.000,00) 30.000,00 
25) Συντήρηση δικτύου φωτισμού πόλης και συνοικισμών: 15.000,00 
26) Συντήρηση δικτύων φωτισμού πάρκων και παιδ.χαρών: 15.000,00 
27) Προμήθεια ηλεκτρ/κού υλικού Κέντρου: 15.000,00 
28) Προμήθεια ηλεκτρ/κού υλικού Συνοικιών: 15.000,00 
29) Προμήθεια ηλεκτρ/κού υλικού Δημ.Διαμερισμάτων: 15.000,00 
30) Διαμόρφωση χώρου και ταφή απορριμμάτων: 10.000,00 
31) Μικροεπεκτάσεις δικτύων φωτισμού πόλης και συνοικισμών: 30.000,00 
32) Δαπάνες απόσβεσης των απορριμματοφόρων: 70.000,00 



 
33) Ποσοστό 3% υπέρ ΤΑΔΚΥ επί των πραγματοποιηθέντων εσόδων    
      καθ/τας και ηλεκτρ/σμού του προϋγ/νου έτους 2.920.000,00 Χ 3% 88.000,00 
34) Ποσοστό 3% επί των παραπάνω δαπανών (πλην αποσβέσεων)   
      για την συμβολή της υπηρεσίας καθ/τας και ηλεκτρ/μού στις   
      λειτουργικές δαπάνες του Δήμου 122.000,00 

                            ΣΥΝΟΛΟ 3.692.000,00 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Η Επιτροπή Οικονομικών αφού έλαβε υπόψη της την κατακόρυφη 

άνοδο της τιμής του πετρελαίου, την αύξηση των μισθών και ημερομισθίων, η οποία θα είναι 
όπως εξήγγειλε η κυβέρνηση, πάνω από τον πληθωρισμό καθώς επίσης και την αύξηση των 
τιμολογίων της ΔΕΗ, εισηγείται ομόφωνα την αύξηση των τελών καθαριότητας και 
φωτισμού κατά 4%. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Συμπεριλαμβάνονται καθόλου προσλήψεις στην πρότασή σας; 
Γιαννουλάκης: Φαίνεται από τον πίνακα ότι οι αποδοχές θα είναι για 70 τακτικούς 

υπαλλήλους και 36 που πρόκειται να προσληφθούν. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Το θέμα είναι σημαντικό και πριν να αναλύσω το γιατί, θέλω να 

διευκρινίσω ότι η πρότασή μου είναι να μη γίνει καμία απολύτως αύξηση, πουθενά. Ισως 
απαντώντας μου πείτε ότι δεν κάναμε και πέρυσι. Φέτος όμως, και νομίζω ότι είναι γνωστό 
σε όλους, έχουμε αύξηση του πετρελαίου και εκ τούτου προκύπτει ότι θα έχουμε αυξήσεις σε 
πολλές παροχές, προϊόντα κ.λ.π. Εχουμε λοιπόν μία επιβάρυνση των νοικοκυριών και 
μάλιστα πάρα πολύ σοβαρή. Η οικονομική κατάσταση των πολιτών είναι φέτος χειρότερη 
από πέρυσι και αναρωτιέμαι και σας ρωτώ αν δεν δείξει ευαισθησία ο Δήμος, που υποτίθεται 
πως πρέπει να είναι πιο κοντά από τον καθένα στους δημότες, στους πολίτες, από ποιόν θα 
περιμένουμε να δείξει ευαισθησία στα υπάρχοντα προβλήματα;  

Οσο κι αν σας δυσαρεστεί αυτό, θέλω να επαναλάβω ότι εγώ πάντοτε θα περιμένω να 
εντοπίσετε νέες πηγές εσόδων. Ακουσα με πολύ προσοχή τον κ. Δήμαρχο στα προ ημερήσιας 
που απαρίθμησε τις γνωστές πηγές εσόδων. Βεβαίως υπάρχουν τα προγράμματα αλλά δεν 
βλέπουμε να υπάρχουν έσοδα απ΄ αυτόν τον τομέα. Είναι χρέος σας λοιπόν να εντοπίσετε 
νέες πηγές χρηματοδότησης κι έτσι να μην έχουν όλες οι αυξήσεις αντίκτυπο στην τσέπη των 
δημοτών. ΄Η θα πρέπει να βρείτε τέτοιες δραστηριότητες που δεν θα αφαιμάζουν τον κόσμο 
οικονομικά.  

Επειδή δεν έχω δικαίωμα ανταπάντησης στα προ ημερησίας στον κ. Δήμαρχο, να πω 
ότι δεν ξέρω τι λέτε και τι θα συνεχίσετε να λέτε για τα κατορθώματά σας και γι’ αυτά τα 
μεγάλα έργα που έχουν σχεδιαστεί ή γίνονται αλλά ούτε ο κόσμος τα αντιλαμβάνεται ούτε 
βεβαίως εμείς που ζούμε σ΄ αυτή την πόλη. Δεν γράφουμε εκθέσεις ιδεών αλλά εσείς 
μυθολογείτε ασύστολα και κατ΄ εξακολούθηση. Μιλάμε για την καθαριότητα όπου αν τα 
έσοδα είναι όσα λέτε και τα έξοδα είναι όσα ισχυρίζεστε, τότε έχετε μία διαφορά 142.000,00 
ευρώ και σίγουρα δεν μπορείτε να τα καλύψετε. Αν είχατε όμως στο ταμείο σας λεφτά δεν θα 
χρειαζόταν να κάνετε αυξήσεις. Επίσης θα τολμήσω να πω ότι πρέπει να περιορίσετε τις 
σπατάλες. Μακάρι να υπάρχουν χρήματα, να πληρώνονται άνθρωποι, μακάρι να μπορούμε να 
αντιμετωπίσουμε την ανεργία αλλά έχουν γίνει προσλήψεις ανειδίκευτων και μόνο, 
προσλήψεις ανθρώπων που δεν έχουν αντικείμενο και δεν έχουν γίνει προσλήψεις 
τεχνοκρατών που θα σας φέρουν χρήματα. Στερείστε τεχνοκρατικής ομάδας και νομίζω πως 
ένας γενικός γραμματέας είναι αδύνατον να ανταποκριθεί στο μέγεθος ενός τόσο μεγάλου 
Δήμου. Υπάρχουν υποδομές και νομικά πρόσωπα που μπορούν να ασχοληθούν με πολύ 
λιγότερα χρήματα και πολύ καλύτερο προγραμματισμό. 

Κουρουζίδης: Ηρθε η ώρα να δικαιωθώ γιατί τα λογιστικά είναι νούμερα και δεν 
μπορούμε να τα κάνουμε κάθε φορά όπως μας συμφέρει. Πέρυσι είχα πει μείωση των τελών 
καθαριότητας και γελούσαν όλοι της συμπολίτευσης. Η προηγούμενη διοίκηση έβγαζε εις 
πέρας την καθαριότητα με 70 τακτικούς υπαλλήλους και με 30 το πολύ εποχιακούς. 



Βλέπουμε σήμερα προσλήψεις 36 τακτικών και το ερώτημα είναι οι προηγούμενοι 70 και οι 
36 που θα προσληφθούν με μία αύξηση 4% καλύπτουμε την μισθοδοσία. Δηλαδή οι 70 
εργαζόμενοι είχαν 1.240.000,00 ευρώ και οι 36 θα μας στοιχίσουν μόνο 60.000,00 ευρώ. 
Δηλαδή 2.000,00 ευρώ ο κάθε εργαζόμενος. Υπάρχουν τέτοιες συλλογικές συμβάσεις; 
Εχουμε 60 έκτακτους υπαλλήλους διαφόρων ειδικοτήτων. Ως προς τι οι 96 εργαζόμενοι; 
Θέλουμε να καλύψουμε τις πολιτικές μας επιταγές; Από τώρα σας το λέω όπως σας είπα και 
πέρυσι. Θα κάνετε δανεισμό. Θα μεταχρονολογήσετε τις επιταγές  και θα χρεώσετε τον Δήμο 
Βέροιας για τα επόμενα χρόνια. Αυτό πήγατε να κάνετε και με τον δανεισμό που δεν δέχτηκε 
το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων. Ως προς τι 4%; Να χρεώνουμε έτσι κι όταν 
δυσκολευτούμε να πάμε σε δανεισμό; Και που δουλεύουν αυτοί που δουλεύουν; Απλά 
εξαργυρώνουμε πολιτικές επιταγές, βάζουμε 4%, κοροϊδεύουμε τον κόσμο ενώ έπρεπε να 
υπάρχει μείωση των τελών καθαριότητας. 

Ορφανίδης: Εχω την εντύπωση ότι αυτή η συζήτηση κάθε χρόνο θα επαναλαμβάνεται, 
εμείς θα λέμε τα δικά μας, εσείς θα λέτε τα δικά σας και αν βρεθείτε στη δική μας θέση θα 
γίνεται το αντίστροφο. Και πέρυσι ήταν θέση μας ότι η αναπροσαρμογή των τελών ήταν 
εντελώς αυθαίρετη και το είχαμε τεκμηριώσει με την έννοια ότι η παροχή υπηρεσιών, η οποία 
δίνεται από τον Δήμο, δεν είναι των ανάλογων προσδοκιών. Ενώ πέρυσι βαφτίσαμε την 
αύξηση τιμάριθμο, έρχεται σήμερα ο αντιδήμαρχος οικονομικών και βαφτίζει την αύξηση 
πετρέλαιο.  

Θα σας κάνω μία ερώτηση κε αντιδήμαρχε. Εχουμε εδώ 7 κατηγορίες τελών, πείτε 
μου τι σχέση έχει η αύξηση του πετρελαίου με την αναπροσαρμογή των τελών διαφήμισης; 
Πείτε μου τι σχέση έχει η χρήση των πεζοδρομίων και των κοινόχρηστων χώρων με την 
αύξηση του πετρελαίου; Πείτε μου τι σχέση έχει η βοσκή με την αύξηση του πετρελαίου; 
Καταρχάς ήταν πιο πειστική η τιμαριθμική αναπροσαρμογή παρά το πετρέλαιο. Θεωρούμε 
ότι όλα αυτά είναι τερτίπια, να βρίσκουμε κάθε χρόνο δικαιολογίες για να μπορούμε να 
βάζουμε ένα χαράτσι ουσιαστικά, να είμαστε ταμειακά εντάξει και να μπορούμε να 
καλυπτόμαστε. Είμαστε κάθετα αρνητικοί, δεν δεχόμαστε καμία αύξηση. 

Σιδηρόπουλος: Είναι αναμφισβήτητο γεγονός, όπως μίλησαν και οι συνάδελφοι, ότι η 
οικονομική κατάσταση του λαού δεν είναι καθόλου καλή και είναι κάτι που το ζούμε και το 
γνωρίζουμε όλοι μας εδώ και αρκετά χρόνια και ιδίως όσοι έχουν πόστα εδώ πέρα κι έρχονται 
καθημερινά δεκάδες και εκατοντάδες άνθρωποι για να ζητήσουν τη βοήθειά τους 
προκειμένου να επιβιώσουν. Ακούστηκαν πολλά πράγματα εδώ αλλά δεν ακούστηκε ποιος 
ευθύνεται γι’ αυτή την κατάσταση του λαού. Εγώ πιστεύω ότι το 4% δεν είναι πολύ, 
δεδομένου ότι αποτελούν ανταποδοτικά τέλη και δεδομένης της οικονομικής δυσπραγίας του 
Δήμου. 

Δήμαρχος: Πάγια και σταθερά από τότε που ήμασταν στην αντιπολίτευση του Δήμου, 
επιχειρηματολογούσαμε και λέγαμε ότι οι αυξήσεις στα δημοτικά τέλη γενικά πρέπει να είναι 
πάντα στο ύψος του τιμάριθμου. Από τότε μέχρι και σήμερα το εφαρμόζουμε, εκτός από το 
προεκλογικό έτος που συμπολίτευση και αντιπολίτευση είπαμε να μη γίνει αναπροσαρμογή 
και οι λόγοι ήταν ευνόητοι. Προς στιγμή πίστεψα ότι η κα Ουσουλτζόγλου με τη θέση που 
πήρε απόψε θα με έπειθε να συμφωνήσω μαζί της. Γιατί πραγματικά είναι μία θέση ότι δεν 
θέλουν να γίνει καμία αύξηση στα έσοδα του Δήμου γιατί περνάει ο κόσμος δύσκολες 
στιγμές και πρέπει να τον βοηθήσουμε. Τα χάλασε όμως στη συνέχεια γι’ αυτό και δεν θα 
συμφωνήσω μαζί της.  

Είμαι αναγκασμένος να πω κάποια πράγματα παραπάνω απ΄ αυτά που πρέπει να πω 
στο συγκεκριμένο θέμα. Θα πρέπει όλοι να μάθουμε, όσοι δεν ξέρουμε, ότι τα έσοδα του 
Δήμου διακρίνονται σε δύο κατηγορίες, στα ανταποδοτικά και στα έσοδα που προέρχονται 
από την περιουσία του Δήμου. Τα τέλη καθαριότητας είναι ανταποδοτικά, όποια έσοδα έχεις 
τέτοια έξοδα θα κάνεις ή όσα έξοδα έχεις, τόσα έσοδα πρέπει να εισπράξεις. Την 
καθαριότητα της πόλης δεν την πληρώνει κανένας ούτε η Ευρ. Ενωση, ούτε οι δημόσιες 
επενδύσεις, ούτε το κράτος, ούτε τα περιφερειακά προγράμματα, παρά μόνον αυτοί που 
ωφελούνται.  

Και βέβαια κε Ορφανίδη έχει σχέση το πετρέλαιο που εκτινάχθηκε, με την 
αναπροσαρμογή και των ανταποδοτικών τελών αλλά και των εσόδων που προέρχονται από 



την εκμετάλλευση της περιουσίας του Δήμου. Και η διαφήμιση είναι εκμετάλλευση γιατί 
στην ουσία νοικιάζουμε χώρο για να μπουν διαφημιστικά ταμπλό και να εισπράξουμε έσοδα 
όπως είναι και τα πεζοδρόμια και τα ενοίκια των καταστημάτων. Δεν δουλεύουν υπάλληλοι 
σ΄ αυτόν τον Δήμο; Ποιος θα πληρώσει τη μισθοδοσία; Και μιλώ όχι για τα ανταποδοτικά, 
που και πάλι πρέπει να καλυφθεί αυτή η διαφορά και των εργαζομένων στην καθαριότητα, 
των τακτικών και εκτάκτων και δεν είναι για όλο το διάστημα. Αν ήταν υπολογισμένοι οι 
τακτικοί υπάλληλοι που θα προσληφθούν του χρόνου με διαγωνισμό για όλο το χρονικό 
διάστημα, θα έπρεπε η αύξηση να είναι πολύ μεγαλύτερη.  

Πιθανολογούμε ότι αν ξεκινήσουν οι διαδικασίες μέσα στον Δεκέμβριο για την 
πρόσληψη προσωπικού, θα προσληφθούν τον Ιούνιο. Αρα είναι υπολογισμένο για ένα 
εξάμηνο γι’ αυτό και είναι των 2.000,00 ευρώ η μισθοδοσία κε Κουρουζίδη. Οι 60 διμηνίτες 
που προσλαμβάνουμε κατά δίμηνα, πράγμα που κάνατε κι εσείς, είναι για να παρέχουμε 
καλύτερες υπηρεσίες καθαριότητας.  Να μην προσλάβουμε λοιπόν ούτε έκτακτο ούτε τακτικό 
προσωπικό και να φεύγουν οι συνταξιούχοι;  Ευτυχώς δεν ακούσαμε και φέτος εκείνο το 
ωραίο και σοσιαλιστικό που ακούσαμε πέρυσι, να αναθέσουμε δηλ. την καθαριότητα σε 
ιδιωτικές εταιρείες. Η αύξηση κατά 4% είναι μέσα στις προεκλογικές μας δεσμεύσεις γι’ αυτό 
και την κάνουμε. Του χρόνου που θα είναι πάλι προεκλογικό έτος, δεσμευόμαστε από τώρα 
ότι θα κάνουμε την αναπροσαρμογή και πάλι στο ύψος του πληθωρισμού γιατί κάποτε πρέπει 
να αποκατασταθούν κάποια πράγματα στο Δήμο αν θέλουμε να μας εκλαμβάνουν οι 
συμπολίτες μας ως σοβαρούς.  

Οσο για τα άλλα που είπατε κα Ουσουλτζόγλου για τις πηγές, δεν θέλω να 
ξανααναφερθώ σ΄ αυτό το πράγμα, πιστεύω ένας καλόπιστος συνομιλητής πείθεται, δεν 
έχουν καμία σχέση οι χρηματοδοτήσεις, οι επιδοτήσεις, το κυνηγητό των προγραμμάτων με 
τα ανταποδοτικά τέλη.  

Θα δεχόμουνα την πρότασή σας όπως την ξεκινήσατε ή όπως αυτό που λέει ο κ. 
Ορφανίδης ότι δεν δέχεται καμία αναπροσαρμογή των τελών λόγω της οικονομικής κρίσης 
που περνάνε οι συνδημότες μας. Τέτοια κρίση όμως δεν περνάνε μόνον οι Βεροιώτες αλλά 
όλοι και οι Ναουσαίοι που έκαναν 7 και 10% αναπροσαρμογή και  οι Θεσσαλονικείς που 
έκαναν 7% και άλλοι Δήμοι στην Ελλάδα που έφτασαν μέχρι 20%. Μέχρι 33% 
αναπροσαρμογή έχει κάνει Δήμος στην Ελλάδα. Εμείς περιοριζόμαστε σταθερά και 
αταλάντευτα κι έτσι θα πορευτούμε μέχρι που θα είμαστε είτε στη συμπολίτευση είτε στην 
αντιπολίτευση του Δήμου για να είμαστε σοβαροί. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Η οικονομική κατάσταση κε Δήμαρχε πέρυσι ήταν καλύτερη. 

Προσπάθησα μ΄ αυτά που είπα να μη σας αφήσω περιθώρια για να κάνετε πάλι μάθημα για 
το τι σημαίνει ανταποδοτικό κ.λ.π., κάτι που ξέρουμε όλοι. Πέρυσι γιατί δεν αυξήσατε 
καθόλου τα τέλη; Γιατί τα οικονομικά σας ήταν καλύτερα και τα νούμερα κάποια στιγμή θα 
βγουν και θα το παραδεχθείτε. Είχατε εισροές κι ας λέτε ότι είχατε να πληρώσετε χρέη της 
«επάρατης» προηγούμενης δημοτικής αρχής. Φέτος τα κάνατε χάλια και θα τα δούμε όταν θα 
βγουν οι ισολογισμοί. Προσπαθείτε τώρα με κάθε τρόπο να εισπράξετε. Ολη η αγορά βογκάει 
και μιλάει για τα χρέη που έχει ο Δήμος. 

Κουρουζίδης: Απ΄ ότι φαίνεται κε Δήμαρχε θα συμφωνήσω σε ένα για ν΄ αρχίσουμε 
να ξεσκεπαζόμαστε όλοι σ΄ αυτή την αίθουσα. Τα τέλη είναι ανταποδοτικά και συμφωνούμε 
ότι είναι υποχρέωση και νόμος. Ολοι οι συνάδελφοι κι εσείς επίσης, αναγνωρίσατε ότι 
υπάρχει οικονομικό πρόβλημα στην πόλη και γενικότερα. Βάσει αυτών των δύο στοιχείων 
που συμφωνούμε όλοι βγαίνει το σκεπτικό εάν θέλουμε να χρεώσουμε τους συμπολίτες μας ή 
όχι, αν θέλουμε να μην τους χρεώσουμε και να λειτουργήσουμε με τους 70 τακτικούς χωρίς 
να κάνουμε καμία πρόσληψη τακτικού και χωρίς κανέναν εποχιακό ή διμηνίτη, η μείωση 
πρέπει να είναι 54%. Θα πάμε δηλ. μείον 730.000,00 ευρώ. Είναι 106 οι τακτικοί 
εργαζόμενοι δηλ. 1.300.000,00 ευρώ το οποίο ποσό αν διαιρέσουμε είναι 13.000,00 ευρώ το 
άτομο, το πολλαπλασιάζουμε με το 36 και είναι 468.000,00 ευρώ. Αν αφαιρέσουμε και τους 
60 διμηνίτες, δηλ. 280.000,00 ευρώ και το προσθέσουμε στα 468.000,00 ευρώ πάμε 
730.000,00 ευρώ. Δηλαδή αν θέλουμε να μη χρεώσουμε τους πολίτες και πάρουμε τους 70 



τακτικούς πρέπει να κάνουμε 54% μείωση. Το πολιτικό ζήτημα που μπαίνει σε σας κε 
Δήμαρχε είναι ότι θέλετε 36 τακτικούς για να ξεπληρώσετε επιταγές και 60 εποχιακούς.  

Η Υπηρεσία πριν 2 χρόνια έβγαινε με 73 τακτικούς, με 30 διμηνίτες και 8-10 
οκταμινίτες ενώ εσείς τα έχετε τριπλασιάσει. Πρέπει να καταλάβουν οι συνάδελφοι ότι όχι 
μόνο δεν πρέπει να ψηφίσουμε την αύξηση αλλά να θέλουμε μείωση. Αν καταλήξουμε να 
πούμε 70 τακτικοί και 12 προσλήψεις, που πήραμε την απόφαση αλλά ακόμη δεν εκτελέσατε, 
να καταλήξουμε σ΄ ένα λογικό και να βάλουμε κάτω τα νούμερα και όχι φακιρικά.  

Ορφανίδης: Δεν είπε κανένας ότι ο Δήμος δεν έχει ανάγκη, δεν είπε κανένας ότι όλοι 
οι εργαζόμενοι ή όλες οι παροχές που προσφέρονται δεν έχουν κόστος. Δεν συμφωνούμε 
όμως ότι αυτό το 4%, που ήδη υποσχέθηκε ο κ. Δήμαρχος και για την επόμενη τετραετία, 
είναι λογικό. Δεν είναι παραδείγματα κε Δήμαρχε να μας λέτε ότι άλλοι δήμοι έκαναν 33 ή 
35%. Είναι άστοχο το παράδειγμα της Νάουσας, η οποία από το 2001 έχει να κάνει αυξήσεις. 
Εμείς επιμένουμε και λέμε ότι αυτές οι αυξήσεις δεν έχουν καμία σχέση ούτε με την αύξηση 
του πετρελαίου, όπως δικαιολογήθηκε ο κ. αντιδήμαρχος, ούτε με τις αυξήσεις των μισθών. 
Δεν ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα τα ανταποδοτικά τέλη με τις παροχές υπηρεσιών 
και πρέπει να σταθεροποιηθούμε και να παραμείνουμε σ΄ αυτό το σημείο που είμαστε. 

Σιδηρόπουλος: Ηξερα ότι θα ακουστούν εδώ λαϊκισμοί αλλά όχι παραλογισμοί. 
Απευθυνόμενος στους φίλους συναδέλφους της αξιωματικής αντιπολίτευσης να πω ότι το 
λιγότερο που έπρεπε να κάνουν ήταν να δεχτούν ότι όλα αυτά τα χρόνια να είναι καλά τα 
προγράμματα της Ευρ. Ενωσης που στήριξαν την οικονομία του τόπου και του Δήμου. 
Κανένα έργο υποδομής δεν κάνατε στην πόλη που να μπορέσει να στηρίξει οικονομικά αυτόν 
τον λαό και αντίθετα παραγωγικές δυνάμεις και βιομηχανίες που κάποια χρόνια στήριζαν 
οικονομικά τον τόπο, όλες διαλύθηκαν τις μέρες που κυβερνούσατε. 

Δήμαρχος: Σταθερά και πάγια, από τότε που ήμασταν στην αντιπολίτευση λέγαμε πως 
αναπροσαρμογή των τελών προτείναμε να γίνεται στο ύψος του πληθωρισμού. Αυτό κάνουμε 
και φέτος όπως κάναμε και πέρυσι κα Ουσουλτζόγλου αλλά δεν το θυμάστε γιατί 
ακολουθούσατε τον κ. Κουρουζίδη που έλεγε μείωση των τελών κατά 40%. Θα κάνουμε 
λοιπόν αναπροσαρμογή και τα επόμενα χρόνια αλλά στο 2%, στο 8% αν είναι του χρόνου. 
Αυτή είναι θέση μας κύριοι συνάδελφοι και οι άλλες θέσεις οι τεχνοκρατικές και οι 
λογιστικές είναι για να κρυβόμαστε πίσω από το δάχτυλο. Πέστε ότι δεν παίρνουμε κανέναν 
έκτακτο υπάλληλο, ποιος θα πληρώσει την διαφορά μισθοδοσίας των 70 τακτικών 
υπαλλήλων όταν το τέλος είναι ανταποδοτικό, όταν οι ελεγκτές εσόδων ξέρουν ποια είναι τα 
ειδικευμένα έσοδα, ξέρουν τα έσοδα από εθνικά προγράμματα, από προγράμματα της Ευρ. 
Ενωσης; Όταν πάνε στα ανταποδοτικά και δουν έσοδα – έξοδα, από πού θα καλυφθεί αυτή η 
διαφορά; 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν περιμένω πραγματικά να αντιληφθεί κανείς πώς 

χρησιμοποιούνται οι υπάρχουσες υποδομές για να φέρουν χρήματα. Εχετε αποδείξει ότι δεν 
αντιλαμβάνεστε πώς πρέπει να χρησιμοποιήσετε τις υπάρχουσες υποδομές προς οικονομικό 
όφελος της πόλης. Είπε η κα Μπατσαρά νωρίτερα ότι η Χίος είχε τρία συνέδρια, το 
ακούσαμε, το τυπώσαμε αλλά δεν το σχολιάσαμε. Πήγαμε στο Ηράκλειο, στο συνέδριο της 
ΚΕΔΚΕ, δεν αισθανθήκατε άσχημα όταν είδατε τα δωράκια που μας είχαν μέσα στα δωμάτια 
κ.λ.π.; Κάποτε τα κάναμε κι εμείς αυτά τα πράγματα, κάποτε κάναμε και συνέδρια εδώ, 
κάποτε ερχόταν και κόσμος. Πραγματικά λυπάμαι γιατί έζησα κι άλλες μέρες. Είπα 
προηγουμένως ότι μυθολογείτε ασύστολα και κατ΄ εξακολούθηση και ήρθατε τώρα να το 
επαναλάβετε. Και πέρυσι ψηφίσαμε αυτό που ψηφίζουμε και φέτος και ο κ. Κουρουζίδης 
ψήφισε αυτό που θα ψηφίσει και φέτος. Γιατί λοιπόν θέλετε να μπερδεύετε τα πράγματα; 

Κουρουζίδης: Αδυνατείτε να μου απαντήσετε κε Δήμαρχε. Σας είχα πει ότι 
παραμένετε μικρός πολιτικός, δεν είστε για τις περιστάσεις, προσπαθείτε να μορφοποιήσετε 
τις προτάσεις και δεν απαντάτε. Η συγκεκριμένη πρότασή σας που κατεβάζετε λέει 106 
εργαζόμενοι δηλ. 1.300.000,00 ευρώ, αν δεν πάρετε τους 36 θα πέσει στα 910.000,00 ευρώ. 
Απαξιώ πια να κάνω διάλογο σε τέτοιο χαμηλό επίπεδο. 

Ορφανίδης: Σ΄ αυτή τη χώρα έχουμε μάθει ορισμένα πράγματα να τα βαφτίζουμε με 
ωραίες ονομασίες και ο κ. Δήμαρχος μας προκάλεσε όταν λέει ότι δεν γνωρίζουμε τι είναι 



ανταποδοτικά τέλη. Σας παρακαλώ να μου απαντήσετε κε Δήμαρχε αν έχετε τη δυνατότητα 
και θα περιμένω αν δεν έχετε, αν αυτά τα ανταποδοτικά τέλη, τα χρήματα που εισπράττει ο 
Δήμος επιστρέφονται σ΄ αυτούς τους τομείς από τους οποίους τα εισπράττει. Γι’ αυτά τα 
ανταποδοτικά τέλη, εμείς τελικά πληρώνουμε κάθε χρόνο το ίδιο πράγμα και μία φορά όταν 
κατασκευάζεται. Δηλ. πληρώνουμε μία φορά όταν κάνουμε τα πεζοδρόμια, γιατί τα 
πληρώνουν οι ιδιοκτήτες, και τα πληρώνουμε κάθε χρόνο για να τα χρησιμοποιήσουμε, ποια 
είναι η ουσία αυτής της πολιτικής; Αυτά τα ανταποδοτικά τέλη εμείς θα θέλαμε να τα 
καταργήσουμε γιατί ουσιαστικά αισχροκερδούν εις βάρος των πολιτών. Γι’ αυτό λέμε όχι 
άλλες αυξήσεις, γιατί δεν φταίει μόνον η μιζέρια και η φτώχια που υπάρχει, αλλά δεν 
δικαιολογούνται τα ανταποδοτικά τέλη στις περισσότερες περιπτώσεις, δεν επενδύονται τα 
χρήματα που εισπράττονται στους συγκεκριμένους τομείς. Με το βάφτισμα τέτοιων 
εισπρακτορικών κανονισμών και μεθόδων, εμείς πάντα θα είμαστε αντίθετοι και θα τους 
καταργήσουμε όταν θα βρεθούμε στην εξουσία. 

Δήμαρχος: Πραγματικά αξίζει κανείς να επιχειρηματολογεί σε ώτα μη ακουόντων; 
Γιατί αυτό μου θυμίζουν απόψε οι συνάδελφοι. Ανθρώπους που δεν ακούνε, έχουν στόχο να 
λένε τα δικά τους και είτε λέει οτιδήποτε ο Δήμαρχος δεν τους ενδιαφέρει, αρκεί να πουν 
αυτά που θέλουν. Μια που εμείς κα Ουσουλτζόγλου δεν εκμεταλλευόμαστε τις πηγές των 
προγραμμάτων, υποβάλαμε ή όχι στην κοινωνία της πληροφορίας, πρώτοι απ΄ όλη την 
Ελλάδα πρόγραμμα ενός εκατομ. ευρώ; Υποβάλαμε ή όχι όλες τις μελέτες που δεν είχαν 
κάνει οι  προηγούμενοι και για τις αστικές αναπλάσεις και για το Ανατολικό Βέρμιο; Αυτές οι 
μελέτες θέλουν χρήμα, χρόνο αλλά και υπαλλήλους. Ποιο στελεχιακό δυναμικό δεν 
αξιοποιούμε; Για ποια συνέδρια μιλάτε; Μήπως ξεχνάτε ότι σ΄ αυτή την πόλη έγινε το 
συνέδριο της Μαθηματικής Εταιρείας και είχαμε κι εμείς συμβολή, το συνέδριο των Νομικών 
και είχαμε συμβολή, η Σύνοδος των Πρυτάνεων των Ελληνικών Πανεπιστημίων ένα 
κορυφαίο πολιτικό, πολιτιστικό και εκπαιδευτικό γεγονός για τη χώρα μας; Τα ξεχνάτε ή τα 
κρύβετε; Και τι σχέση έχουν όλα αυτά με τα ανταποδοτικά τέλη που προβλέπονται από νόμο 
κι όχι επειδή το λέει ο Σκουμπόπουλος ή αύριο εσείς κε Ορφανίδη ή ο κ. Κουρουζίδης; Οσο 
για την απαξίωση του κ. Κουρουζίδη δεν περιμένω και τίποτ΄ άλλο. Δεν είμαι μικρός 
πολιτικός κε Κουρουζίδη γιατί δεν είμαι καν πολιτικός αλλά ένας αιρετός άνθρωπος που 
έθεσα τον εαυτό μου στη διάθεση του βεροιώτικου λαού να προσφέρω τις υπηρεσίες μου με 
τις φτωχικές γνώσεις που έχω αλλά με μεγάλη διάθεση για προσφορά. Αν εσείς αισθάνεστε 
ότι είστε πολιτικός, η πολιτική κονίστρα είναι έτοιμη, σας περιμένει. Ετσι κι αλλιώς 
λειψανδρία υπάρχει στο χώρο σας. 

Πρόεδρος: Αποσύρετε την πρότασή σας για μείωση 54% κ. Κουρουζίδη; 
Κουρουζίδης: Δεν έκανα πρόταση αλλά σκέψη. Είπα αν δεν κάνουμε 36 προσλήψεις 

τακτικών και 60 εποχιακών είναι μείον 54%. 
Πρόεδρος: Κατά συνέπεια δεν είναι πρόταση γιατί δεν υπάρχει πρόταση υπό αίρεση. 

Μιλάτε για μείωση των τελών. Προσδιορίζετε το ποσοστό; 
Κουρουζίδης: Μείωση 25%. 
Πρόεδρος: Υπάρχουν τρεις προτάσεις. Του κ. Κουρουζίδη για μείωση τελών κατά 

25%, της κυρίας Ουσουλτζόγλου για μηδενική και του κ. Αντιδημάρχου για αύξηση 4%.  
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ι. Κουρουζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Ι. Κουρουζίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου, όπως 
υποστηρίχθηκε και από τον κ. Γ. Ορφανίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής οικονομικών; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 



1.- Το από 8-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. Γιαννουλάκη. 
2.- Την με αριθ. 614/2003 προγενέστερη απόφασή του με την οποία καθορίστηκαν οι 
συντελεστές των τελών καθ/τας – φωτισμού. 
3.- Ότι τα έσοδα των υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού για το έτος 2004 θα ανέλθουν στο 
ποσό των € 3.550.000,00 αν παραμείνουν οι συντελεστές που καθορίσθηκαν με την 
παραπάνω απόφαση και τα έξοδα στο ποσό των € 3.692.500,00. 
4.- Την από 25-10-2004 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών  του Δ.Σ. 
5.- Την ανάγκη αναπροσαρμογής των τελών καθ/τας και φωτισμού για τον ισοσκελισμό 
εσόδων - εξόδων της υπηρεσίας καθ/τας. 
6.- Ότι ο Δήμος παρέχει υπηρεσία καθ/τας όχι μόνο στα ακίνητα εντός σχεδίου πόλης αλλά 
και στα ακίνητα που βρίσκονται στις εκτός σχεδίου πόλης περιοχές και εντός των 
διοικητικών ορίων του ενιαίου Δήμου. 
7.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 (παρ. 12) του  Ν. 25/75, του άρθρου 17 του Ν.1080/80, του 
άρθρου 25 (παρ. 12 & 14) του Ν. 1828/89 όπως αυτές τροπ/θηκαν με το αρ. 11 (παρ. 16) του 
Ν. 2503/97 και του Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
  
 Α) Εγκρίνει την αναπροσαρμογή του τέλους καθ/τας και φωτισμού επ’ αυτών που 
ισχύουν το 2004. 
 Β) Καθορίζει τους συντελεστές των τελών καθ/τας και φωτισμού Δήμου Βέροιας για 
το έτος 2005, ανά Δημοτικό Διαμέρισμα, ως εξής: 
1.- Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Βέροιας: 
Ι. Κατηγορία οικιακής χρήσης:  
α) Για τους χώρους που χρησιμοποιούνται για κατοικία ή εγκατάσταση φιλανθρωπικών ή 
νοσηλευτικών ιδρυμάτων δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου στους  οποίους δεν 
συμπεριλαμβάνονται οι ιδιωτικές  κλινικές,  
β) Για τους μη στεγασμένους χώρους ακινήτων που χρησιμοποιούνται για άσκηση 
επαγγέλματος καθώς και για τις  κατοικίες που κατοικούνται εποχιακά,  
γ) Για τους στάβλους, 
δ) Για τους  σταθμούς αυτοκινήτων (πάρκινκ), 
από 1,19 σε 1,24 € το τ.μ. και 
ε) Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης μέχρι του ορίου των 6.000 τ.μ. από 1,19 σε 1,24 € 
το τ.μ. και για το πέραν του ορίου των 6.000 τ.μ. από 1,25 σε 1,30 € το τ.μ. 
ΙΙ. Κατηγορία γενικής χρήσης:  
Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης από 3,05 σε 3,17 € το τ.μ. 
ΙΙΙ. Κατηγορία χρήσης υπερκαταστημάτων τροφίμων:  
α) Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων μέχρι των 150 τ.μ. από 3,05 σε 3,17 € το τ.μ.  
β) Για τα  πολυκαταστήματα τροφίμων πέραν των 150 τ.μ. με τέλος 2 ½ φορές το εκάστοτε 
τέλος της κατηγορίας γενικής χρήσης, δηλ. σε 7,93 € το τ.μ.  
2.- Για τα Δημοτικά Διαμερίσματα, ως εξής: 
Ι) Γεωργιανών, Καστανέας, Κάτω Βερμίου, Ράχης και Τριποτάμου. 
α) Για την κατηγορία οικιακής χρήσης από 1,13 σε 1,18 € το τ.μ. 
β) Για την κατηγορία γενικής χρήσης από 1,32 σε 1,37 €  το τ.μ. 
ΙΙ) Κουμαριάς, Αγίας Βαρβάρας, Άμμου και Ασωμάτων. 
α) Για την κατηγορία οικιακής χρήσης από 0,70 σε 0,73 € το τ.μ. 
β) Για την κατηγορία γενικής χρήσης από 0,82 σε 0,85 € το τ.μ. 
 Οι παραπάνω συντελεστές ισχύουν και για ακίνητα που βρίσκονται σε εκτός σχεδίου 
πόλης περιοχές και για τους χώρους που στερούνται ηλεκτρικής εγκατάστασης. 
 Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2005. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  741 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ.  Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-11-2004 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
  
 


